

**P. Hunteriana** Schltr., nov. spec.

Epiphytica, erecta, parvula, c. 10 cm alta; rhizomate repente; radicibus filiformibus, flexuosis, glabris; caulis usque ad 1,3 cm inter se distantibus, abbreviatis, vaginis 2 omnino obtectis, 6—10 mm altis, vix 1 mm diametro; folio erecto, oblanceolato-spathulato, obtusiusculo, basi sensim in petiolum brevem angustato, petiolo inclusu usque ad 8 cm longo, supra medium usque ad 1,3 cm lato; inflorescentiis erectis, laxe 2—3-floris, quam folia vulgo paulo brevioribus, pedunculo basi paucivaginulato c. 2,5 cm longo; bracteis ovato-cucullatis, apiculatis, ovario pedicello fere aequilongis; floribus satis magnis, pallidiflavis, brunneo-striatis, textura tenuibus, glabris; sepalis anguste lanceolatis, obtusiuscula acuminatis, dorso nervo medio alticarinatis, 1,4 cm longis, lateralibus liberis subfalcato-obliquis; petalis oblique oblongis, obtusis, basin versus paululo angustatis, 4 mm longis, uninerviis; labello linguiformi, obtuso, integro, superne minutissime verruculoso, 5 mm longo; columna mediocri, semi-tereti, c. 3,5 mm alta, clinandrio trilobulato, denticulato, pede brevi; ovario pedicellato triquetro, pedicello inclusu c. 4 mm longo.

Panama: Chiriquí, c. 4000 Fuß ü. M. — no. 245.

Hier liegt ein Typus vor, den ich aus Zentral-Amerika nicht erwartet hätte. Die Pflanze gehört zu den „*Apodae-Proropentes*“ nach der Lindleyschen Einteilung der Gattung und dürfte wohl am besten in die Nähe von *P. macrorhiza* Ldl. verwiesen werden, von der sie allerdings schon durch die vollständig freien seitlichen Sepalen abweicht.

Die Blüten sind blaßgelb mit braunen Streifen.